

商務營運 Commercial Operations

年度內，體院的總商務收入為1,274萬港元，相等於體院經常開支的4.94%（不包括獲藝術及體育發展基金資助的開支）。體院課程的收益依然是主要的商務收入來源，其餘收入則來自飲食服務、出租設施及停車場收費。商務收入較去年增加19%，是由於體院總部在遷回火炭原址後恢復提供商務飲食服務所致。

During the year, a total of HK\$12.74 million in commercial income was generated, representing 4.94% of the HKSI's total expenditure (excluding Arts and Sport Development Fund expenditure). Revenue from HKSI courses remained the major source of commercial income. Other sources of income included catering services, facility rentals and car park fees. The commercial income recorded a 19% increase against last year's figure. This was a result of resuming the commercial catering services after relocated back to the Fo Tan venue.



體院為不同水準的體育愛好者提供體育訓練課程。
A variety of sports training courses were offered to sports enthusiasts of different levels.

